
	

 

	
ZÁPIS	Z	JEDNÁNÍ	RADY	AVŠP	
Online	MS	Teams	dne	2.	listopadu	2023,	14:30	–	15:30	hodin	
	
Přítomni:				 Barbora	Čalkovská	(BČ),	Alena	Krejčí	(AK),	Jan	Hajíček	(JH),	Hana	Záhorovská	(HZ)	
Omluvena:								Veronika	Motlová	(VM)	
	
Program	jednání:	
	
1. Web	a	G	Suite	

¾ Probíhá	tvorba	nového	webu	–	přesun	webu	pod	G	Suite	je	možný,	zřízení	emailové	schránky	
také	i	s	možností	tvořit	email	adresu	pro	skupiny.	JH	dořeší	s	VM	a	Webnode	přesun	domény.	
Funkční	web	předpokládáme	do	lednové	valné	hromady.	
	

2. Standardy	VŠ	poradenství	+	vzorový	vnitřní	předpis	
¾ vzniká	„vzorový	vnitřní	předpis“.	Pracovní	skupina	do	28.11.2023	finalizuje	všechny	dokumenty	

a	předloží	je	plénu	AVŠP	a	veřejnosti	na	Meziuniverzitním	setkání	k	duš.	zdraví	vysokoškoláků	
28.	11.	2023	na	VŠCHT.		

 
3. Národní	poradenské	fórum	–	koordinační	skupina		

- JH	a	HZ	se	zúčastnili	jednání	koordinační	skupiny	NPF.	Jednání	obsahovalo	hlavně	debatu	nad	
dalším	 směřováním	 NPF	 a	 změnu	 stanov.	 Na	 setkání	 NPF	 29.	 11.	 2023	 budou	 kolegové	
prezentovat	Standardy	VŠ	poradenství.	
	

4. Akce	AVŠP	
¾ Probíhá	 monitoring	 duševního	 zdraví	 vysokoškoláků	 –	 zapojeno	 je	 19	 VVŠ	 a	 1	 soukromá	

(PALESTRA).	Sběr	dat	na	školách	probíhá	do	22.	11.	2023.	Potom	NÚDZ	vyhodnotí	výsledky	a	
odprezentuje	 je	na	Meziuniverzitním	setkání	k	duš.	zdraví	vysokoškoláků	28.	11.	2023	11-15	
hod	 na	 VŠCHT	 v	 Praze.	 Pozvánka	 půjde	 členům	 prostřednictvím	 Aktualit	 13.	 11.	 2023,	
přihlašování	na	akci	bude	otevřené	do	24.	11.	2023.	

Program:		
1.	Představení	výsledků	monitoringu	-	porovnání	škol/fakult/oborů/krajů,	apod.	
2.	Diskuse	nad	výsledky	monitoringu		
3.	Návrhy	NÚDZ	a	VŠ	na	následné	kroky	k	opatřením,	která	budou	reagovat	na	výsledky	monitoringu	
4.	Představení	Standardů	VŠ	poradenství	a	vnitřního	předpisu	-	jeden	z	nástrojů,	jak	poskytovat	
kvalitnější	podporu	studentům	při	studiu	a	přispívat	ke	kvalitnějšímu	duševnímu	zdraví		
5.	Diskuse	nad	pokračováním	/opakováním	monitoringu	a	v	jaké	podobě		
6.	Představení	VUT	dotazníkového	šetření,	které	realizovali	souběžně	s	monitoringem	NÚDZ			

	
¾ Příprava	 kampaně	 Toxické	 jednání	 vyučujících	 na	 VŠ	 je	 přesunuta	 pod	 ŠOP.	 Prozatím	 se	

nepodařilo	zajistit	možnost	 jejího	financování	(předpokládaná	částka	cca	200.000,-	Kč)	a	pro	
nedostatek	kapacity	se	jí	nemohou	členové	AVŠP	nyní	věnovat.		

	
	
Zapsala:		 Barbora	Čalkovská	
	


